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- Moj put bio je klasičan 
uspon od male ordinacije 
od dvadesetak kvadrata 
prije dvadeset godina, 
koja je svakih sedam-
osam godina bila pomalo 
proširivana i renovirana, 
do dizajniranog dentalnog 
studija koji obuhvaća 
sve vrste specijalističkih 
dentalnih djelatnosti na 
dvjestotinjak četvornih 
metara - rekla nam je dr. 
Knego u razgovoru u svojoj 
novoj ordinaciji u centru 
Zagreba kamo se preselila 
prije osam mjeseci. 

Novi prostor samo mi je 
dao još više energije za 
rad. Dizajn prostora w 
razmišljanja i odnošenja 
prema pacijentu, on 
je odraz onoga čemu 
težim u svom radu:
da je na prvom mjestu 
beskrajna posvećenost 
pacijentu, ne masovna 
stomatologija, nego mirni 
razgovori i dogovori s 
pacijentom 
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najnovija aparatura koja 
omogućava vrhunski rad 
i dijagnostiku 

izuzetno stručan tim 
doktora i specijalista 
koji na jednom mjestu, 
radeći u timu, omogućuju 
pacijentu brzo i kvalitetno 
rješavanje svih problema 
na zubima. 

Najveće bogatstvo mog 
dentalnog studija je moj 
rad i rad mog tima, a 
aparatura i prostor samo 
omogućuju kvalitetniji 
rad.

Među prvima ste u 
Hrvatskoj pričali o 
estetskoj stomatologiji, 
izbjeljivanju, ljuskicama, 
implantatima, starenju 
zuba itd. Mnogi su se 
prije deset ili dvadeset 
godina čudili tim 
zahvatima koje ste tada 
radili, a danas su oni 
svakodnevica. Što vi 
osobno danas radite u 
svom timu, koji je to dio 
dentalne medicine?

- Radim svako planiranje 
budućeg rada na 

pacijentu i sve protetske 
radove. Velike protetske 
rekonstrukcije čeljusti, 
all-on four protetiku 
bezubih čeljusti na četiri 
implantata, make overe 
u kojima kombiniram 
ljuskice, izbjeljivanja, 
bezmetalne navlake i 
ostalo u skladnu estetsku 
i funkcionalnu cjelinu. 
Što više čuvati prirodne 
zube i minimalno invazivni 
zahvati na zubima 
trend su današnjice, 
a ja tome oduvijek 
težim. Moj sadašnji tim 

doktora spretnošću i 
profesionalnošću mi 
pomaže da pacijent jako 
brzo dođe do željenih 
zuba. 

Više od dvadeset godina 
bavite se implantatima. 
Mogu li oni biti rizični u 
bilo kojem smislu i da 

li se pojedini pacijenti s 
razlogom boje ugradnje 
implantata?

- Ako se poštuju sva 
pravila u implantologiji, 
ako se upotrebljavaju 
vrhunski implantati 
te se sve završi 
stručno napravljenom 
protetikom, kada je za 
to pravo vrijeme, te ako 
se pacijent poduči o 
pravilnoj higijeni, koja je 
izuzetno bitna, ugradnja 
implantata je zahvat bez 
ikakva rizika i pacijent ga 

vrlo lako podnosi. Moj 
tim i ja radimo sporu, 
klasičnu implantologiju 
nekompromisno poštujući 
vrijeme i pravila, ali isto 
tako i najsuvremeniju 
s obzirom na zahvate 
stvaranja kosti, najbolje 
i najnovije svjetske 
implantate te zato mogu 
reći da imamo 100% 
uspjeha u implantologiji. 

3D implantologija, za 
koju imamo specijalni 
kompjutorizirani pro-
gram, omogućava nam 
implantaciju tamo gdje 
ima dovoljno kosti bez 
klasičnog kirurškog zah-
vata, boli i šavova.
Koji su noviteti u 
dentalnoj i anti-age 
medicini u 2013.?

- Na to pitanje moći ću 
detaljno odgovoriti nakon 
što krajem mjeseca 
posjetim Ameriku, gdje 
sam gost na jednoj klinici 
u Miamiju. Iako mislim da 
u ovom trenutku ne postoji 
zahvat u dentalnoj medicini 
koji ne radimo, nakon 
svakog boravka u svjetskim 
klinikama donesem neki 
novi detalj, materijal, 
zahvat ili tehniku. 

w Općenito sam 
ponosna na određeni 
broj nas doktora 
dentalne medicine 
u Hrvatskoj jer ima 
ordinacija koje kvalitetom 
rada i izgledom mogu 
konkurirati najboljim 
svjetskim klinikama.

NON PREP 
LJUSKICE / 

laminati , zatvorile 
su diasteme 

među zubima 
cementiranjem 

na zube bez 
predhodnog ikakvog 

brušenja zubi.
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Pomlađen osmjeh ljuskicama, bezmetalnim navlakama i 
mostovima.

Procedura 
izrade ljuskica 
od brušenja, 
otiska do novog 
osmjeha. 
Skraćeni, 
potrošeni,
zubi sređeni
su ljuskicama.

Kombinirajući bezmetalne navlake i ljuskice riješen problem 
loše estetike prirodnih zubi.

Loše stare navlake zamijenjene bezmetalnom prtotetikom u 
svjež, bijeli osmjeh.


